	COMPANY

Confirmed at a international level in the field of professional anti stain treatments for marble, granite, natural stone, terracotta, ceramic and other masonry surfaces.

Careful and constant research over the last years together with a high experience in the field of marble, stone and tile installation and restoration has given Delta Research.it the possibility of developing a precise range of anti stain sealers for natural stone.
Delta Research stands out from the rest for its high standard anti stain product quality, durability and for its "easy to use " product policy.

Our line of stone care solutions includes also specific treatments recommended for any problem solving such as: stains on marble, rust marks, graffiti removal and general surface cleaning. At the same time we can supply long term solutions such as: water repellents, surface hardeners, liquid and paste waxes and ecological based products. 

To complete our professional line of products for the stone mason, we supply a complete product backup and technical service for the ongoing surface maintenance of the treated floors, through the use of specific detergents and wax based products, thus allowing us to satisfy any technical request received from our clients and from the stone industry.
PRODUCTS

Prevention is better than cure...

Many people who decide to buy marble, granite or natural stone material for their own private needs or even architects, project managers who select certain materials for their residential or commercial projects assume that stone is a permanent material and that it does not need any type of protection, maintenance or care. Generally, after a new stone floor is installed, permanent damage often occurs from spills, stains, neglect or due to incorrect cleaning methods or aggressive chemicals that are not formulated for stone care.

Delta Research.it s.r.l. is confirmed at a international level in the field of professional stone care treatments for marble, granite, natural stone and other masonry surfaces, standing out for its high standard product quality, environmental safe products, durability and for it's "easy-to-use" product policy. Understanding this process and using our stone care products are the most important features in development a successful maintenance program, which on a long term will maintain the natural beauty of the stones aspect while saving costs and time.

	КОМПАНИЯ

Одобрена на международном уровне в области производства профессиональных средств для удаления пятен и ухода за поверхностями из мрамора, гранита, натурального камня, терракоты, керамики и другими строительными поверхностями.

Постоянные тщательные исследования, проводимые в течение последних лет, а также большой опыт работы в области установки и реставрации мрамора, камня и плит дали компании Delta Research.it возможность разработать широкий спектр средств для удаления пятен и ухода за натуральным камнем.

Delta Research отличается от других компаний высокими стандартами своей продукции, ее легкостью в применении и долгосрочностью воздействия.

Наша линия средств по уходу за камнем также включает специальные средства, рекомендованные для решения любых проблем, таких как: пятна на мраморе, пятна ржавчины, удаление граффити а также общая чистка поверхности. В то же время мы предлагаем средства для долгосрочного ухода, такие как: водоотталкивающие средства, средства для укрепления поверхности, жидки и пастообразные воски, а также экологически чистые средства.

В заключение, мы предлагаем линию средств для каменщиков, средства для полного восстановления и технического ухода, а также для ежедневного ухода за полами, включающую моющие средства и продукцию на базе воска, которые могут удовлетворить любые требования наших клиентов, занимающихся обработкой и производством камня.

ПРОДУКЦИЯ

Лучше предупредить, чем лечить…

Многие люди решают приобрести мрамор, гранит или натуральный камень для их собственных нужд и даже архитекторы и менеджеры, которые выбирают определенные материалы для их жилых или коммерческих проектов полагают, что камень является вечным материалом и не нуждается ни в какой защите, обработке и уходе. В действительности, через некоторое время после установки, возникают определенные повреждения от пролитых жидкостей, пятен, а также повреждения вследствие неправильной чистки с использованием агрессивных растворов, не предназначенных для ухода за камнем.

Delta Research.it s.r.l. зарекомендовала свою продукцию для профессионального ухода за поверхностями из мрамора, гранита, натурального камня и других строительных материалов на международном уровне, доказав высокий уровень своей продукции, ее безопасность для окружающей среды, долговечность и легкость в применении. Понимание этого и использование продукции по уходу за камнем является очень важным при строительстве и уходе за камнем, поскольку это обеспечит вам долговечность и прекрасный вид ваших поверхностей из камня, сохраняя при этом ваше время и деньги.




